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Mateo Načinović i Nikol Marelja-Bošnjak
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MILJENKO BUTKOVIĆ, predsjednik Boćarskog saveza PGŽ:
Poštovani,
Još jedno izdanje Juniorske lige je završeno. Dobre volje, angažmana i entu-

zijazma nije nedostajalo, a sve je to bilo nužno kako bi se i ove godine uspješno 
organizirala i odigrala Juniorska liga. 

Neka ne zvuči pretenciozno, no svi oni koji su igrali na jogovima, svi oni 
koji su vodili ekipe ili bili samo „taxi“ služba, svi oni koji su se angažirali u 
tijelima Saveza ili unutar boćarskih zajednica u korist ovakve vrste natjecanja, 
pa i oni koji su samo bodrili našu malu i veliku djecu  - pobjednici su!

Tijekom 2014. godine susreli smo se kao županijski Savez s puno neoče-
kivanih i teško predvidivih situacija, a na koje smo morali reagirati. Uz veliki 
broj natjecanja koje smo planirali a potom i organizirali, bili smo u situaciji 
„spašavati“ pojedina natjecanja kako na razini Grada Rijeke, Primorsko-go-
ranske županije i Hrvatskog boćarskog saveza.

U pozadini svake takve organizacije stoji novac, odnosno pokriće troškova  
natjecanja. Naš Savez je na sjednicama Upravnog odbora pokazao u donoše-
nju takvih odluka zavidnu suradnju i međusobno razumijevanje. Upravo u 
takvim - doslovce dnevnim „gašenjima požara“ nekako nam se sramežljivo 
provukla priprema ovogodišnje Juniorske lige. 

No, ako ćemo kazati pravu istinu - onda je naša Juniorska liga jedino „pra-
vo“ natjecanje od kojeg imaju koristi svi naši članovi – klubovi, igrači, treneri. 
To je natjecanje u kojemu možemo vidjeti napredak svakog igrača, a pravo 
nastupa imaju i djevojke i dječaci. To je natjecanje na kojemu nastupaju naše 
igračice i igrači koje(i) su najbolje što naš Savez ima i najbolje što se u Hrvat-
skoj u boćanju u tim uzrastima može vidjeti.

Meni osobno se čini, a nadam se da dijelite moje mišljenje kako je ta liga 
pun pogodak. Ono s čime se moramo nažalost pomiriti (za sada) je da u 
„moru“ turnira i natjecanja ovakva liga ne može dobiti status kakav zaslužuje. 
A to je status jednog natjecanja koje bi trebalo biti među prioritetima u godiš-
njem planu svakoga kluba a naročito našega Saveza.

U sljedećoj sezoni (2015./2016.) to mislimo promijeniti - na bolje. Više 
ćemo se brinuti oko same pripreme i organizacije Juniorske lige. Istarski bo-
ćarski savez je spreman uključiti svoje juniorske ekipe u našu ligu čime bi liga 
dobila na kvaliteti. Pokušat ćemo stimulirati klubove da se uključe u ligu i 
kroz „mješovite“ sastave iz više klubova. Savez je spreman pomoći u podmire-
nju troškova prijevoza i osigurati nagrade za najbolje.

Juniorska liga imati će i svoj nastavak, u ožujku ove godine. U „superfinalu“ 
sastat će se dvije najbolje juniorske ekipe Istarskog boćarskog saveza i naše 
dvije prvoplasirane ekipe – „Sveti Jakov” i „Vargon”.

Pobjednik će ponijeti titulu neslužbenog prvaka Hrvatske u juniorskom 
uzrastu.

Da li je moguće i na koji način stimulirati dodatno klubove za učešće u ovoj 
ligi odnosno pomoći im u razvoju mladih igrača? Bio bih zahvalan za svaki 
konstruktivan prijedlog. U tom smislu – ja, osobno kao i kancelarija Saveza 
stojimo Vam na raspolaganju. 

Voditelju lige, trenerima, sucima i tajniku Saveza odajem priznanje na 
uspješnoj realizaciji lige a svim sudionicima i nositeljima priznanja te pobjed-
nicima turnira ekipi „Svetog Jakova” iz Jadranova upućujem čestitke.

Miljenko Butković

Impressum:

Izdavač:
BoćarskI savez 
prImorsko-goranske 
županIje

Za izdavača:
mIljenko ButkovIć, 
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Pripremio:
IvIca ŠuBat

Grafička priprema:
nerIz d.o.o. jadranovo

Tisak:
kerscHoFFset zagreb

Riječ predsjednika 
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Riječ voditelja

ČEdO VUKELIĆ, izbornik juniorske i kadetske reprezentacije Hrvatske:
- Po radu s mlađim dobnim kategorijama i uspjesima naše juniorske reprezen-

tacije prepoznatljivi smo u svijetu boćanja, a hrvatski boćari u mlađim dobnim 
kategorijama u samom su svjetskom vrhu.

U proteklih 11 godina od Čilea 2004. do Chierija 2014. naši juniori osvojili su 
12 titula juniorskih prvaka svijeta. Organizacija natjecanja s mladim igračima i 
igračicama jedan je od bitnih čimbenika njihovog napretka i Juniorska boćarska 
liga Primorsko-goranske županije pravi je primjer toga.

Svjetski prvaci i svjetski rekorderi Leo Brnić i Marino Milićević, osvajači sre-
brnih i brončanih odličja s prvenstava svijeta i Europe Tea Čančarević, Elona 
Ćori i Bruno Kraljić te brojni hrvatski reprezentativci u kadetskoj i juniorskoj 
konkurenciji  bili su sudionici ove lige.

Leo i Marino vlasnici su svjetskog rekorda u štafetnom izbijanju za boćare do 
23 godine (59/61), a Leo je do sada već šest puta izjednačavao ili postavljao svjet-
ski rekord.

Juniorke se potpuno ravnopravno natječu sa dečkima i postižu veoma zapaže-
ne rezultate što dokazuje i njihov plasman na 3. mjesto Juniorske lige.

Osim županije PG, Istarska županija organizira  juniorsku ligu IBOL, a Zadar-
ska županija susrete županijskih reprezentacija.

Nadamo se da ćemo u budućnosti dobiti i juniorskog klupskog prvaka Hrvat-
ske ili kroz turnirsko ili kroz liga natjecanje.

Čedo Vukelić

dINO BLEČIĆ, voditelj Juniorske lige 2014./2015.:
- Od 2008. godine kada je Boćarski savez Primorsko-goranske županije zapo-

čeo s projektom Juniorske lige bilo je zanimljivo gledati rast i razvoj generacija 
mladih igračica i igrača koji prolaze kroz ovo natjecanje. Oni najbolji već su nosi-
telji igre u svojim klubovima i državni reprezentativci, a svi drugi  rado se sjećaju 
kako su započinjali upravo igrajući protiv njih.

Ove sezone u ligi je sudjelovalo sedam ekipa, dvije manje nego prethodne, no 
nadam se da ćemo uspjeti zadržati broj od osam ekipa koji smo već ranije dostigli. 

Neki od igrača BK „Opatija” i BK „Grbci”, klubova sudionika lige prijašnjih go-
dina, prešli su starosnu juniorsku granicu, a kako se ti klubovi nisu uspjeli popuni-
ti mlađim generacijama ove sezone nisu nastupili. Nadam se da je to privremeno 
i računamo na njihov nastavak rada i povratak u natjecanje.

Raduje pak „povratak“ jedne tradicionalno boćarske sredine – ekipe BK „Pa-
šac” koja se okupila zahvaljujući entuzijazmu igrača „Pašca” damira Belančića. 
Bili su najmlađa ekipa i njihovi rezultati su bili i više nego dobri.

I ove sezone gledali smo puno napetih i zanimljivih susreta, od onih „derbija“, 
aspiranata na prvo mjesto, pa do onih „manje važnih“, za prestiž i za tako važne 
osobne pobjede, jer i te kako je bilo važno pobijediti u svakoj igri, pa to kasnije 
prepričavati među prijateljima u školi ili u svom mjestu.

Kao i svake sezone, tako su i ove dodijeljeni pokali za najuspješniju igračicu i 
igrača, a zanimljivo je da se svake sezone  pojavljuju novi igrači i igračice koji po-
nesu taj laskavi naslov. Tako je ove godine najviše uspjeha imala igračica Nikol Ma-
relja-Bošnjak (BK „Čavle Škola boćanja”) i igrač Mateo Načinović (BK „Vargon”).

Kako je pobjednik lige BK „Sveti Jakov” iz Jadranova, to sve govori koliko smo 
izjednačenih i neizvjesnih utakmica imali priliku pratiti ove sezone.

Strast, strepnja, radost i veselje kojom svaku svoju boću ispraćaju naši najmlađi 
boćari, nagrada su i plaća svima onima koji su se prihvatili zahtjevnog posla oko 
učenja i odgajanja mladih boćara. To je međutim i zalog da ćemo i dalje iz ovog 
inkubatora izvlačiti buduće prvake i uspješne natjecatelje. 

Zato zahvala trenerima Vjekoslavu Matetiću, Čedi Vukeliću, deanu Klariću, 
Franku Karloviću, Antonu Bučeviću, Kristijanu Šipeku i damiru Belančiću 
na trudu koji ulažu, a čestitke najboljima, ekipi „Sveti Jakov“ iz Jadranova i svim 
pojedinačnim pobjednicima.

Dino Blečić
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ljestvIca:
1. BENČIĆ VARGON 6 6 0 0 76:8 12
2. SV. JAKOV - JADRANOVO 6 5 0 1 49:35 10
3. MARINIĆI 6 4 0 2 47:37 8
4. OPATIJA 6 2 1 3 42:42 5
5. DRAGA 6 1 2 3 35:49 4
6. GROBNIK 6 1 1 4 33:51 3
7. ŠKOLA BOĆANJA ČAVLE 6 0 0 6 12:72 0

2008.

ljestvIca:
1. BENČIĆ VARGON 6 6 0 0 74:34 12
2. MARINIĆI 6 5 0 1 80:28 10
3. SV. JAKOV -JADRANOVO 6 4 0 2 64:44 8
4. DRAGA 6 2 1 3 36:72 5
5. GORNJI KRAJ 6 2 0 4 54:54 2
6. ŠKOLA BOĆANJA ČAVLE 6 0 0 6 33:75 0

2009./2010.   

Najbolji rezultati po disciplinama:  
– brzinsko izbijanje: IVAN MIČETIĆ („Benčić Vargon“)      
    – 32 pogotka
– precizno izbijanje: ANdREJ BELANČIĆ 
   („Benčić Vargon“) – 20 punata
– štafetno izbijanje: IVAN MIČETIĆ, LUKA KUKULJAN 
   („Benčić Vargon“) –  37 pogodaka 
– bližanje i izbijanje u krug: 
    BRUNO KRALJIĆ („Benčić Vargon“) – 26  punata

ljestvIca:
1. BENČIĆ VARGON 7 6 1 0 98:28 13
2. SV. JAKOV - JADRANOVO 7 6 0 1 90:36 12
3. MARINIĆI 7 5 1 1 83:43 11
4. GORNJI KRAJ 7 3 1 3 59:67 7
5. GROBNIK 7 3 1 3 51:75 7
6. STUDENA 7 2 0 5 38:88 4
7. OPATIJA 7 1 0 6 46:80 2
8. ŠKOLABOĆANJA ČAVLE 7 0 0 7 39:87 0

2010./2011.

Najbolji rezultati po disciplinama:  
– brzinsko izbijanje:  
   BRUNO KRALJIĆ („Benčić Vargon“) –  34 pogotka
– precizno izbijanje: 
   ZVONIMIR MARAS („Sveti Jakov“) – 29 punata
– štafetno izbijanje: 
   BRUNO KRALJIĆ, IVAN MIČETIĆ  („Benčić Vargon“) 
    – 45 pogodaka
– bližanje i izbijanje u krug: 
   BRUNO KRALJIĆ („Benčić Vargon“) – 27 punata

Pobjednici 
Juniorske lige 2008. - 
BENČIĆ VARGON: 

Ivan Mičetić, 
Matej Viduka, 
Marko Sporiš, 

Andrej Belančić, 
Luka Kukuljan, 

Anđelo Švast, 
Darko Ivošević 

(tajnik Zajednice 
športova PGŽ) i Čedo 

Vukelić (trener)
(nedostaju na slici: 
Leo Brnić i Marino 

Milićević)

Dosadašnji pobjednici

Sastavi pobjednika 
„BENČIĆ VARGON“ 2009./2010.: Luka Kukuljan, Andrej 
Belančić, Matej Viduka, Ivan Mičetić, Renato Gojković, 
Marko Sporiš i Anđelo Švast.
„BENČIĆ VARGON“ 2010./2011.: Matej Viduka, Franko 
Brdar, Kristijan Prodan, Kristijan Mičetić, Marko Sporiš, 
Marko Matijašić, Marin Vrljić, Matija Brdar, Edi Čargonja, 
Leon Petz i Bruno Kraljić.
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Pobjednici 2011./2012. - BK „Sveti Jakov“: Vjekoslav 
Matetić (voditelj i trener), Jere Pavić, David Kezele, 

Lucijan Srdoč, Damir Poslek (gore), Zvonimir Maras, 
Kristijan Knežević, Lovro Šipek i Karlo Šaban

Najbolji rezultati po disciplinama:
– brzinsko izbijanje: 
    MARKO MATIJAŠIĆ („Vargon“) – 36 pogodaka
– precizno izbijanje: 
    MIMA SORIĆ („Marinići“) – 20 punata
– bližanje i izbijanje u krug: 
    LUCIJAN SRdOČ – 28 punata
– štafetno izbijanje: MARKO MATIJAŠIĆ i 
   FRANKO BRdAR („Vargon“) – 41 pogodak

ljestvIca:
1. SV. JAKOV - JAdRANOVO 7 7 0 0 86:40 14
2. VARGON 7 6 0 1 90:36 12
3. ŠKOLABOĆANJA ČAVLE 7 5 0 2 85:41 10
4. GRBCI 7 4 0 3 64:42 8
5. MARINIĆI 7 3 0 4 71:55 6
6. STUDENA 7 2 0 5 39:87 4
7. VARGON 2 7 1 0 5 45:81 2
8. OPATIJA-LIBURNIJA 7 0 0 7 24:102 0

ljestvIca:
1. SV. JAKOV - JAdRANOVO 7 6 0 1 104:22 12
2. MARINIĆI 7 6 0 1 100:26 12
3. VARGON 7 6 0 1 98:28 12
4. ŠKOLA BOĆANJA ČAVLE 7 4 0 3 72:54 8
5. GROBNIK 7 2 1 4 44:82 5
6. GRBCI 7 1 1 5 34:92 3
7. STUDENA 7 1 0 6 29:97 2
8. OPATIJA 7 1 0 6 23:103 2

2011./2012.

Najbolji rezultati po disciplinama:
– brzinsko izbijanje: 
    IVAN SUŠANJ („Marinići“) – 37/45 pogodaka
– precizno izbijanje: 
    ANTONIJO ŠEBELJA („Marinići“) – 24 punta
– bližanje i izbijanje u krug: 
    BRUNO KRALJIĆ („Vargon“) – 26 punata
*  zbog najboljeg prosjeka Bruno je bio prvi, 26 punata 
    postigli su još i KARLO KNEŽEVIĆ („Marinići“) i 
    KRISTIJAN PRODAN („Vargon“)
– štafetno izbijanje: BRUNO KRALJIĆ i MARKO 
   MATIJAŠIĆ („Vargon“) – 50/56 pogodaka

Dosadašnji pobjednici

Najbolji rezultati po disciplinama:
– brzinsko izbijanje: 
    ALEN SMIRNOV („Crikvenica”) – 31 pogodak
– precizno izbijanje: 
    LUCIJAN SRdOČ („Sveti Jakov”) – 29 punta
– bližanje i izbijanje u krug: 
    LUCIJAN SRdOČ („Sveti Jakov”) – 30 punata
– štafetno izbijanje: 
    ZVONIMIR MARAS, MARKO MATIJAŠIĆ 
    („Sveti Jakov”) – 36 pogodaka
Najuspješniji igrač lige: ZVONIMIR MARAS
Najuspješnija igračica lige: VIRGINIA BAJRIĆ

ljestvIca:
1. SV. JAKOV - JAdRANOVO 8 7 0 1 110:34 14
2. VARGON 1 8 7 0 1 106:38 14
3. ŠKOLA BOĆANJA ČAVLE 8 7 0 1  99:45 14
4. GRBCI 8 5 0 3  70:74 10
5. MAR-STU-KLA 8 4 0 4  79:65 8
6. CRIKVENICA 8 3 0 5  60:84 6
7. VARGON 2 8 2 0 6  50:94 4
8. OPATIJA 8 1 0 7    35:109 0
9. LOVRAN 8 0 0 8    39:105 0

2013./2014.

2012./2013.

Sastavi pobjednika: 
„SVETI JAKOV“  2012./2013.: Zvonimir Maras, Lucijan 
Srdoč, Karlo Šaban, Damir Poslek, Lovro Šipek, Kristijan 
Knežević, Luka Tomić, Jere Pavić i voditelj Vjekoslav Matetić.
„SVETI JAKOV“  2013./2014.: Zvonimir Maras, Lucijan 
Srdoč, Karlo Šaban, Lovro Šipek, Marko Matijašić, Klaudia 
Tomić i voditelj Vjekoslav Matetić.
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Sveti Jakov prvak 
četvrtu godinu zaredom

Boćarski savez Primorsko-goranske županije i ove
je zime organizirao Juniorsku boćarsku ligu, bilo je to
sedmo izdanje nadmetanja najboljih mladih boćara 
naše županije. Nastupilo je sedam ekipa igračica i igra-
ča, rođenih 1997. godine i mlađih - Lovran, Marinići-
Studena-Klana, Čavle Škola boćanja, Vargon, Sveti Ja-
kov, Pašac i Jadranovo).

- „Županijski boćarski savez svesrdno podržava ovo 
natjecanje i ulaže napore da omogući najmlađim boća-
rima natjecanja s njihovim vršnjacima iz cijele Hrvat-
ske. Radimo na tome da se uključe i ostali županijski 
savezi i da natjecanje preraste u Hrvatsku juniorsku bo-
ćarsku ligu” - rekao je Miljenko Butković, predsjednik 
Boćarskog saveza PGŽ. 

U nedjelju 25. siječnja 2015. odigrano je posljednje 
kolo nakon kojega su podijeljene medalje za tri prvo-
plasirane ekipe, a pobjednik lige, „Sveti Jakov“ dobio 
je i pobjednički pehar. Ekipi „Svetog Jakova“ ovo je čak 
četvrti uzastopni naslov prvaka, čime su postali najbo-
lja ekipa u povijesti igranja Juniorske lige. Za „Sveti Ja-
kov“ su igrali Zvonimir Maras, Lucijan Srdoč, Karlo 
Šaban, Alen Smirnov, Lovro Šipek, Klaudia Đeneš, 
Ira Nimčević, a vodio ih je Vjekoslav Matetić.

Najbolji pojedinac Juniorske lige bio je igrač „Vargo-
na“ Mateo Načinović koji je postigao najbolje rezultate 
u bližanju i izbijanju u krug, u brzinskom izbijanju, te 
u štafeti s darijem Juričićem. Najbolja igračica bila je 
Nikol Marelja-Bošnjak („Čavle Škola boćanja) koja je 
uz to postigla i najbolji rezultat u preciznom izbijanju.

Priznanja najboljima je podijelio predsjednik Boćar-
skog saveza PGŽ Miljenko Butković.

Svečanost je iskoristio i za dodjelu priznanja boćaru 
„Svetog Jakova“ Karlu Šabanu kojeg je Hrvatski boćar-
ski savez proglasio za najboljeg igrača Hrvatske u ka-
detskoj konkurenciji za 2014 godinu.

Predsjednik BS PGŽ Miljenko Butković predaje pokal 
najboljoj igračici Lige Nikol Marelja-Bošnjak

Miljenko Butković, Mateo Načinović i Čedo VukelićRazmjena boćarskih iskustava
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ljestvIca:
1. SVETI JAKOV 6 6 0 0 81:27 12
2. VARGON 6 5 0 1 82:26 10
3. ČAVLE ŠKOLA BOĆANJA 6 4 0 2 77:31 8
4. MARINIĆI-STU-KLANA 6 3 0 3 55:53 6
5. LOVRAN 6 2 0 4 43:65 4
6. PAŠAC 6 1 0 5 16:92 2
7. JADRANOVO  6 0 0 6 24:84 0

2014./2015.

1. kolo – 27.12.2014.
JADRANOVO – VARGON 3:15 
ČAVLE ŠKOLA BOĆANJA slobodna 
LOVRAN – MARINIĆI-STUDENA-KLANA 6:12
SVETI JAKOV – PAŠAC 18:0

2. kolo – 28.12.2014.
VARGON – MARINIĆI-STUDENA-KLANA   13:5
LOVRAN slobodan
JADRANOVO – SVETI JAKOV 2:16
PAŠAC – ČAVLE ŠKOLA BOĆANJA 1:17

3. kolo – 30.12.2014.
LOVRAN – PAŠAC  14:4
SVETI JAKOV – VARGON           10:8 
MARINIĆI-STUDENA-KLANA slobodni 
ČAVLE ŠKOLA BOĆANJA – JADRANOVO 16:2

4. kolo – 3.1.2015.
JADRANOVO – LOVRAN 4:14
PAŠAC – MARINIĆI-STUDENA-KLANA 0:18
SVETI JAKOV – ČAVLE ŠKOLA BOĆANJA 12:6
VARGON slobodan

5. kolo – 4.1.2015.
ČAVLE ŠKOLA BOĆANJA – VARGON 6:12
LOVRAN – SVETI JAKOV 3:15
MARINIĆI-STU-KLANA – JADRANOVO 12:6
PAŠAC slobodan

6. kolo – 10.1.2015.
VARGON – PAŠAC 18:0
ČAVLE ŠKOLA BOĆANJA – LOVRAN 14:4
SVETI JAKOV – MARINIĆI-STU-KLANA 10:8
JADRANOVO slobodno

7. kolo – 25.1.2015.
LOVRAN – VARGON 2:16
MAR-STU-KLA – ČAVLE ŠKOLA BOĆANJA 0:18
PAŠAC – JADRANOVO 11:7
SVETI JAKOV slobodan

Rezultati 2014./2015.

Mateo Načinović, Dario Juričić i Čedo Vukelić

Najuspješniji igrači po disciplinama:
– bližanje i izbijanje u krug:
 MATEO NAČINOVIĆ („Vargon”) - 29 punata
– brzinsko izbijanje: 
 MATEO NAČINOVIĆ („Vargon”) - 36 pogodaka
– precizno izbijanje: 
 NIKOL MARELJA-BOŠNJAK - 19 punata
– štafetno izbijanje:
    MATEO NAČINOVIĆ - dARIO JURIČIĆ („Vargon”) 
    - 39 pogodaka
Najuspješniji igrač lige: MATEO NAČINOVIĆ („Vargon”)
Najuspješnija igračica lige: NIKOL MARELJA - BOŠNJAK   
    (Čavle Škola boćanja)

Boćarice Čavle Škole boćanja: Carrolina Bajrić, Nikol 
Marelja-Bošnjak, Elona Ćori i Tea Čančarević
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SVETI JAKOV Jadranovo: Vjekoslav Matetić (trener), Zvonimir Maras, Ira Nimčević, Klaudia 
Đeneš, Alen Smirnov (stoje), Lovro Šipek, Karlo Šaban i Lucijan Srdoč (čuče) 

Sveti Jakov Jadranovo

VJEKOSLAV MATETIĆ, trener:
- Juniorska ekipa BK „Sveti Jakov” Jadranovo ove je sezone 

ušla u natjecanje Juniorske lige kao jedan od glavnih favorita 
za osvajanje naslova prvaka i to iz razloga što nakon tri osvo-
jene titule zaredom nije doživjala značajnije igračke promje-
ne u sastavu. Naime, kostur lanjske pobjedničke ekipe koji su 
činili Zvonimir Maras, Lucijan Srdoč, Karlo Šaban, Lovro 
Šipek i Klaudia Đeneš ostao je na okupu. Ekipi smo priklju-
čili Alena Smirnova iz naše prošlogodišnje druge ekipe koja 
je nastupala pod nazivom „Crikvenica” u kojoj  je on bio naj-
bolji igrač, a lani je postigao je najbolji rezultat lige u brzin-
skom izbijanju. Uz njega je ove sezone u ekipi „Svetog Jakova” 
po prvi puta nastupila i Ira Nimčević. Iako nam je u najtežim 
utakmicama Smirnov nedostajao, uspjeli smo postići sjajan 
rezultat i četvrtu godinu zaredom osvojiti naslov prvaka Juni-
orske lige PGŽ. Veliki problem i dalje nam predstavlja nemo-
gućnost kontinuiranog treniranja u zimskom razdoblju pošto 
nemamo natkriveno i zatvoreno boćalište na području Grada 
Crikvenice. Za razliku od naših konkurenata ekipa „Svetog 
Jakova” i naša ovosezonska druga ekipa koja je igrala pod 
imenom Jadranovo, nije imala priliku odraditi niti jedan tre-
ning prije početka lige što se je svakako osjetilo u igri. Ali eto, 
malo na iskustvo, više na veliku želju i svakako na kvalitetu 
naših igrača i igračica, te uz malo sreće, ostvarili smo željeno 

i obranili smo naslov prvaka. To me čini veoma zadovoljnim, 
a mojim igračima daje veliki poticaj za daljni rad i treniranje. 
Ove godine iznimno zadovoljstvo mi je predstavljala činje-
nica da smo u ekipi imali dvije djevojke koje su dosta igrale,  
na momente veoma dobro i kvalitetno. Sa svim dečkima sam 
veoma zadovoljan, jednostavno odigrali su očekivano dobro, 
no i pokazali da imaju još jako puno prostora za napredak 
u koji ja ne sumnjam. Sama liga je bila standardno veoma 
interesantna, obilovala je dobrim utakmicama, a postignuti 
su i dobri rezultati u pojedinačnim disciplinama. Nama su 
svakako tri najteže utakmice bile protiv ekipe „Marinići-Kla-
na-Studena” u Marinićima, protiv ekipe „Čavle - Škola boća-
nja” na Hrastenici i najteža i najneizvjesnija utakmica protiv 
juniora „Vargona” na Podvežici. Bio bih veoma sretan kad bi 
ova naša generacija mogla ugostiti neke od svojih protivnika 
na svom boćalištu u zimskom razdoblju, jer eto već sedmu 
godinu Juniorsku ligu igramo samo „u gostima”!

Šteta što su ove sezone izostale ekipe  „Opatija”, „Grbci” i 
druga ekipa „Vargona”, ali zato čestitke novoj ekipi u Junior-
koj ligi, ekipi „Pašca”.

Ovo je prilika da se zahvalim svima koji su pomogli naše 
sudjelovanje u Juniorskoj ligi, a posebno g. damiru Jasiću 
i g. darku Barcu koji su omogućili prijevoz naših ekipa na 
natjecanje.
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VARGON: Alen Čaić, Dario Juričić, Mateo Načinović, Čedo Vukelić (trener) (stoje), 
David Petz, Karlo Vukelić, Marin Vrljić i Leon Petz (čuče)

ČEdO VUKELIĆ, trener:
- Protekla 2014. je bila godina 

velikih uspjeha Boćarskog kluba 
„Vargon“ u svim uzrasnim katego-
rijama. Seniorska ekipa je bila pr-
vak Hrvatske u sezoni 2013./2014. 
nakon čega smo nastupili u Kupu 
europskih prvaka gdje smo ispali u 
četvrtfinalu od kasnijeg pobjedni-
ka BRB-a.

Leo Brnić je u kategoriji boćara 
do 23 godine osvojio naslov svjet-
skog prvaka u brzinskom izbijanju, 
također i u disciplini štafetno izbi-
janje u kojoj su on i Marino Miliće-
vić postavili i novi svjetski rekord 
za igrače do 23 godine (61/59). Leo 
Brnić je osvojio brončane medalje 
u brzinskom i štafeti na Europ-
skom seniorskom prvenstvu odr-
žanom u Kopru gdje je i Roland 
Marčelja osvojio broncu u discipli-
ni pojedinačno klasično. 

„Vargon 2“ ekipa za koju nastu-
paju kadeti i juniori našeg kluba 
uspješno nastupa u 3. županijskoj 
ligi. Nastupili smo na svim župa-
nijskim i državnim natjecanjima te 
turnirima u svim uzrasnim katego-
rijama i postigli veoma zapažene rezultate.

Na kadetskom prvenstvu Hrvatske Marin Vrljić i Alen 
Čaić osvojili su zlatnu medalju u štafetnom izbijanju, a uku-
pno smo osvojili 12 medalja, osim Marina i Alena medalje su 
osvojili Leon Petz, david Petz, Karlo Vukelić i Mateo Mla-
denić.

Na juniorskom prvenstvu Hrvatske osvojili smo dvije zlat-
ne medalje. Prvaci Hrvatske u parovima i štafetnom izbijanju 
su postali Mateo Načinović i Kristijan Prodan, a ukupno 
smo osvojili 4 medalje.

Kristijan Prodan nastupio je kao član hrvatske reprezenta-
cije na Svjetskom juniorskom prvenstvu u Chieriju (Italija) i 
osvojio 5. mjesto u disciplini pojedinačno klasično.

Za hrvatsku reprezentaciju na kadetskom četveroboju u 
Kortama – Slovenija nastupili su kadeti Marin Vrljić i Alen 
Čaić,  a na juniorskom međunarodnom turniru u La Cote Sa-
int Andre za reprezentaciju je igrao Kristijan Prodan.

Juniori Mateo Načinović i Kristijan Prodan su u sastavu 
reprezentacije naše županije (PGŽ) nastupili na četveroboju 
županija u Zadru i Postojni, te na turnirima u Puli i Buzetu, a 
većina kadeta i juniora našeg Kluba natupila je i na međuna-
rodnom juniorskom turniru „Klana Open“ i međunarodnom 
kadetskom turniru „Velika nagrada Pazina“. 

Još jedan veoma zapažen nastup imali su juniori našega 
Kluba Mateo Načinović i dario Juričić, u dresu reprezen-
tacije Rijeke osvojili su 1. mjesto na jakom međunarodnom 
juniorskom turniru parova „Božić 2014“.

U kadetsko-juniorskoj ekipi „Vargon 2“ (prije „Benčić“) 
igrali su sada već ponajbolji hrvatski igrači i oslonci hrvat-
skih reprezentativnih vrsta, svjetski juniorski prvaci, svjetski 
prvaci do 23 godine i svjetski rekorderi Leo Brnić i Marino 
Milićević, svjetski juniorski prvaci Zlatko Jugo, Josip Cucu-
lić i Kristijan Vlah, te osvajači mnogih odličja sa svjetskih pr-
venstava Sebastijan Mrvčić, Joško Buterin, Bruno Kraljić, 
Marko Beaković i drugi.

U Juniorskoj županijskoj ligi u kojoj nastupamo od samog 
početka u sezoni 2014./2015. osvojili smo drugo mjesto, a taj 
plasman ostvarili su Mateo Načinović, dario Juričić, Marin 
Vrljić, Alen Čaić, Mateo Mladenić, Marko draganić, Karlo 
Vukelić, david Petz, Leon Petz i Antonio Paleka.

Mateo Načinović pokazao je svu raskoš svog talenta, pro-
glašen je najboljim igračem lige, a uz to imao je i najbolje re-
zultate u brzinskom, krugu i štafeti sa Darijem Juričićem. 

Vargon
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ČAVLE ŠKOLA BOĆANJA: Merita Cocaj, Dorotea Maršanić, Nikol Marelja-
Bošnjak, Besarta Cocaj, Dean Klarić (trener) (gore), Elona Ćori, Virginia Bajrić i 

Carrolina Bajrić

Čavle Škola boćanja
dEAN KLARIĆ, trener:

- Ekipa „Čavle Škola boćanja“ 
treću godinu zaredom osvaja 3. 
mjesto u Juniorskoj ligi PGŽ što 
je ponovno odličan rezultat s ob-
zirom na to da se ekipa sastoji 
isključivo od igračica, što je je-
dinstven slučaj u ovoj ligi. Treba 
naglasiti da se i u drugim ekipama 
pojavljuju igračice, ali u kombina-
ciji s muškim igračima. Čestitam 
ekipama koje su zauzele prve dvi-
je pozicije, posebno ekipi „Svetog 
Jakova“ iz Jadranova koja je već 
po tko zna koji puta osvojila ovo 
natjecanje te pokazala da usprkos 
manjku uvjeta za kvalitetan rad 
tijekom zime na fantastičan način 
koristi ovo natjecanje za održa-
vanje visokog rezultatskog nivoa. 
Također čestitke i ekipi „Vargona“ 
koja je zbilja nepresušan izvor no-
vih mladih talentiranih igrača koji 
stasaju u „Vargonovoj“ školi boća-
nja, što su i ove sezone pokazali te 
uz 2. mjesto u ligi imaju i najboljeg 
igrača lige - Matea Načinovića. 
Pohvale idu i trenerima ovih dviju ekipa Vjeki Matetiću i Čedi 
Vukeliću, ali i svim ostalim ekipama i njihovim voditeljima 
koji svake godine u razdoblju zimskih školskih praznika od-
vajaju dio svoga vremena za sudjelovanje u Juniorskoj ligi.

Ove godine u ekipi „Čavle Škola boćanja“ su nastupale igra-
čice Elona Ćori, Besarta i Merita Cocaj, dorotea Maršanić, 
Virginia i Carrolina Bajrić te Nikol Marelja-Bošnjak. Ekipa 
je osvojila 3. mjesto sa 4 pobjede i 2 poraza. Za ženske igračice 
bilo je odličnih rezultata među kojima bih istaknuo dva, a to 
su 29 pogodaka u brzinskom izbijanju Carroline Bajrić i 19 
pogodaka u preciznom izbijanju Nikol Marelje-Bošnjak. Na-
kon lanjskog izdanja lige u kojoj je titulu najbolje igračice po-
nijela Virginia Bajrić, ove godine ovu titulu je osvojila Nikol 
Marelja-Bošnjak, djevojka koja je u 2014. godini ostvarila niz 
zapaženih rezultata na županijskim i državnim prvenstvima, 
te na međunarodnim i domaćim turnirima. Sa svim tim re-
zultatima Nikol je zasluženo dobila poziv u nacionalnu vrstu 
te je nastupala na jakom turniru u Francuskoj. Uz sam bok 
Nikol ove godine je i Carrolina Bajrić, koja se po prvi puta 
okitila titulom državne prvakinje u štafetnom izbijanju sa sui-
gračicom Besartom Cocaj, te je uz Nikol pokazala najveći na-
predak u 2014. godini u našoj ekipi. Nagrada za odlične igre 
tijekom sezone došla je u vidu nastupa na Svjetskom prven-
stvu za seniorke na kojemu je u štafetnom izbijanju osvojila 

5. mjesto. Uz  navedeno ove su dvije igračice s našom ekipom 
osvojile i naslov državnih prvakinja drugu godinu zaredom. 
Treba napomenuti da ekipu „Čavle Škola boćanja“ izuzev če-
tiri cure starije od 18 godina čini još osam igačica u rasponu 
od 11 do 17 godina, te su kao takve nevjerojatan skup mladih 
i talentiranih boćarica, pravi raritet u boćarskom svijetu. Tako 
je i rezultat u ovoj Juniorskoj ligi zaokružio izuzetno uspješ-
nu sezonu za igračice „Čavle Škola boćanja“ iza kojih stoje 3 
titule državnih prvakinja, 2 srebra, 4 bronce te naslov ekipnih 
prvakinja, 3. mjesto u Kupu europskih prvakinja i nekolici-
na osvojenih turnira na domaćoj i međunarodnoj sceni. Za 
reprezentaciju Hrvatske nastupalo je 5 igračica u posljednjih 
12 mjeseci.

Za kraj koristim priliku da vas sve pozovem da sredinom 6. 
mjeseca dođete u Boćarski dom Hrastenica na Čavlima i pru-
žite podršku curama u njihovom nastupu u Kupu europskih 
prvakinja, a ja se u svoje osobno i u ime ekipe „Čavle Škola 
boćanja“ zahvaljujem Boćarskom savezu PGŽ na ustrajnosti u 
organizaciji Juniorske lige, te se najavljujem i odazivam una-
prijed za buduća izdanja.
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LOVRAN: Anton Bučević 
(trener), Alen Dretvić, Teo Mrak 
(gore), Alen Beganović, Danijel 
Beganović, Dario Beganović i 
Dominik Božičić

Lovran
ANTON BUČEVIĆ, trener:

- Mi u BK „Lovran” smo iznimno 
zadovoljni organizacijom Juniorske 
lige koju je organizirao Boćarski sa-
vez PGŽ. Čestitamo osvajačima pr-
vog mjesta „Svetom Jakovu” i dra-
go nam je da se pojavila jedna nova 
ekipa u natjecanju -  BK „Pašac”.

Nadamo se da će iduće sezone 
svoje ekipe imati i drugi klubovi 
(„Podhum-KVIG”, „Sloga”, „Mari-
nići”, „Opatija” i još neki).

Sve u svemu bilo je lijepo družiti 
se i natjecati s vršnjacima iz ostalih 
sredina.

PAŠAC: Josip Čargonja, Damir Belančić (trener), Karlo Petrović, Roberta 
Petrović, Patrik Margan i Gabriel Fućak (nedostaju Luka Čavara i Matteo Fućak)

Pašac
dAMIR BELANČIĆ, trener:

- Škola boćanja Pašac pokrenuta je 
u kolovozu 2014. Uključena su djeca iz 
Pašca starosti od 6 do 17 godina. U po-
četku bila su samo dvojica boćara, ali 
uskoro se uključila veća grupa i  sada 
već ima desetak boćara. 

Za nas je veliki uspjeh natjecanje s 
vršnjacima iz cijele županije u Junior-
skoj ligi.

Rezultati nam nisu bili u prvom pla-
nu, ali ipak došlo je do prvih pobjeda, 
što naravno veseli i motivira za daljnji 
rad. Uspjeh je tim veći što nemamo 
uvjeta za rad jer nemamo mogućnosti 
treniranja po zimi, a igrali smo i s po-
suđenim boćama, koje su najčešće bile 
neadekvatne veličine i težine.

U radu sa djecom pomaže nam i 
Dean Klarić koji već duži radi sa mla-
đim uzrastima u Školi boćanja Čavle i 
na tome smo mu zahvalni.

Pozdravljamo inicijativu Boćarskog 
saveza PGŽ  i veselimo se sljedećoj se-
zoni i novim natjecanjima.
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JADRANOVO: Luka Šaban, Kristijan Šipek (voditelj), Miro Mihetec, Kristijan Knežević, Antonio 
Gerić, Loren Šegulja (gore), Fran Jakominić, Bepo Matetić, Borna Lončarević, Karlo Jakominić i 

Leon Brnić  (nedostaje Luka Peričić)

Jadranovo (Sveti Jakov 2)

KRISTIJAN ŠIPEK, voditelj:
-   U našem klubu „Svetom Jakovu” veliku važnost pridajemo radu s mla-

dima, tako da koristimo svaku priliku da sudjelujemo na natjecanjima kojih 
za najmlađe i nema previše. Juniorsku ligu PGŽ doživljavamo kao idealnu 
prigodu da naši najmlađi boćari osjete draž natjecanja, a mnogima od njih 
su to i prvi službeni nastupi. Kako u našem Klubu imamo vrhunske mlade 
boćare (Maras, Srdoč, Šaban, Smirnov, Šipek) izvjesno je da uz njih naši naj-
mlađi igrači ne bi mogli izboriti mjesto u sastavu prve juniorske ekipe i na-
stupiti u Juniorskoj ligi. Stoga već nekoliko sezona imamo i drugu momčad 
u kojoj osim naših najmlađih igrača igraju i mladi boćari iz drugih klubova 
iz naše okolice. Tako su ove sezone za ekipu „Jadranova” („Sveti Jakov 2”) 
igrali Luka Peričić iz „Gornjeg kraja”, Fran i Karlo Jakominić iz „Trstene”, 
Luka Šaban i Miro Mihetec iz „Svete Jelene”, te šestorica naših najmlađih 
boćara predvođenih Kristijanom Kneževićem i Antoniem Gerićem – Lo-
ren Šegulja, Bepo Matetić, Borna Lončarević i Leon Brnić. 

To je praktički još kadetska ekipa jer su samo trojica od njih po godina-
ma juniori, no izuzetno smo zadovoljni njihovim nastupom u ligi. Stekli su 
nova iskustva, osjetili atmosferu natjecanja i sigurno će ostati u boćanju, što 
je za nas najvažnije. 

Na ovaj način naš klub „Sveti Jakov” nastavlja kontinuitet u „proizvod-
nji” boćara, tako da nam nije žao troškova koje pritom imamo, kao ni vre-
mena i truda nas koji smo angažirani oko sudjelovanja u Juniorskoj ligi. Boćarska obitelj Jakominić iz Njivica -   

Karlo, Fran i tata Ivica
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Karlo Šaban najbolji kadet Hrvatske
Odlukom Hrvatskog bo-

ćarskog saveza za najboljeg 
boćara Hrvatske u kadetskoj 
konkurenciji u prošloj godini
proglašen je Karlo Šaban, 
boćar „Svetog Jakova“ iz Ja-
dranova. Karlo je ovo veliko
priznanje zaslužio nakon osva-
janja naslova državnog prva-
ka u disciplinama brzinsko 
izbijanje i u paru sa svojim 
klupskim kolegom Lovrom 
Šipekom, te nakon osvajanja 
drugih mjesta u disciplinama
pojedinačno klasično i u šta-
fetnom izbijanju. Također, 
kao stalni član kadetske repre-
zentacije Hrvatske značajno 
je pridonio uspjesima naše na-
cionalne selekcije na brojnim 
međunarodnim natjecanjima. 
Njegov komentar na progla-
šenje najboljim kadetom u državi bio je 
sljedeći:

- Nakon što sam u prethodne dvije 
godine (2012. i 2013.) uspio postati pr-
vak Hrvatske u disciplini pojedinačno 
klasično i to u puno jačoj  konkurenciji, 
te posebno nakon što sam postao član 
kadetske reprezentacije Hrvatske, oče-
kivao sam da ću ući u konkurenciju za 
dobivanje ovog priznanja. Kada se tome 

dišnjak. Kad sam vidio da 
boće igraju samo malo starija 
djeca od mene, povela me že-
lja da probam i ja baciti boću 
čim bliže balinu. Svidjelo mi 
se, pa sam ubrzo počeo s pra-
vim treninzima kod trenera 
Matetića i nakon toga postao 
dio jakovarske boćarske eki-
pe. Svakako da je mom inte-
resu za boćanje pridonijelo i 
to što mi je tata aktivni boćar 
u klubu, a aktivni boćar bio je 
i dida, tako da je boćanje od 
kad znam prisutno u našoj 
kući.
Na natjecanjima ostavljaš 
dojam izuzetno mirne i sta-
ložene osobe. Je li to na-
sljedna osobina ili tvoja sa-
mokontrola i odgovornost 
kojom prilaziš svakoj uta-

kmici? Koja ti je omiljena disciplina? 
Koji su ti boćarski uzori?

- Mislim da se zaista mogu kontro-
lirati i biti koncentriran na igru, jer već 
sam odavno naučio da je u boćanju izu-
zetno važna koncentracija. Inače volim 
igrati sve discipline, ali ako se moram 
odlučiti onda je to svakako disciplina 
pojedinačno klasično. Možda  zato što 
sam u toj disciplini uspio već dva puta 
biti prvak Hrvatske. U boćanju su mi 
uzor svi mladi hrvatski boćari koji su 
svojim radom i treningom došli do ve-
likih svjetskih rezultata i titula.

Kako usklađuješ školu, treninge i 
utakmice? Kakav si đak?

- Uspijevam uskladiti sve svoje oba-
veze s obavezama koje imam u Klubu. 
Nekad je stvarno velika gužva, ali mogu 
se uskladiti učenje i boćanje.

Kako tvoja obitelj gleda na tvoje 
bavljenje boćanjem i daje li ti podrš-
ku?

- Moglo bi se reći da je moja obitelj 
u pravom smislu riječi sportska obitelj. 
Već sam rekao da je tata aktivni dugo-
godišnji boćar „Svetog Jakova”, nekad je 
bio i dobar nogometaš. Moja starija se-
stra Iva je prvoligaška odbojkašica, igra 
za „Kostrenu”. A mama svima nama 
daje podršku i pomaže nam u svemu što 

Karlo Šaban je rođen u Rijeci 21. veljače 2000. a živi u Jadranovu.  Nakon 
završene osnovne škole u Crikvenici pohađa Građevinsku tehničku školu u Ri-
jeci - smjer geodetski tehničar. Boćanjem se počeo baviti u BK „Sveti Jakov“ 
Jadranovo, a registrirani igrač postao je već 2008. godine. Prvi trener koji ga 
trenira i svih godina njegove igračke karijere je Vjekoslav Matetić. Prvi naslov 
državnog prvaka u kadetskoj konkurenciji Karlo Šaban je osvojio 2012. u disci-
plini pojedinačno klasično, a iste je godine osvojio i brončanu medalju u preci-
znom izbijanju. Naslov najboljeg u disciplini pojedinačno klasično osvojio je i 
2013. godine, a te je godine bio drugi u diciplini bližanje i izbijanje u krug. Ta-
kođer, postao je stalni član kadetske reprezentacije Hrvatske. Na Prvenstvu Hr-
vatske 2014. osvojio je dvije zlatne medalje (u disciplinama brzinsko izbijanje i 
u paru s Lovrom Šipekom), dvije srebrne medalje (u disciplinama pojedinačno 
klasično i štafetno izbijanje s Lovrom Šipekom), te brončanu medalje (u disci-
plini precizno izbijanje). Posebno zapažen bio je njegov nastup na prestižnom 
turniru „Denis Ravera“ u Monacu u rujnu 2014. na kojem je s Dujem Pirićem 
osvojio 2. mjesto u paru i 4. mjesto u štafetnom izbijanju.  Bio je u sastavu 
juniorske momčadi „Svetog Jakova“ koja je četiri godine zaredom osvojila Ju-
niorsku ligu Primorsko-goranske županije. Od 2010. godine je stalni član prve 
momčadi „Svetog Jakova“ koja ove sezone igra u 3. Hrvatskoj boćarskoj ligi.

Vjekoslav Matetić i Karlo Šaban

pridodaju i rezultati u 2014. godini znao 
sam da ću biti u najužem krugu za pro-
glašenje najboljim. I sada kada sam pri-
znanje zaista dobio, veoma sam sretan 
i motiviran za još veći rad, odnosno za 
još više treninga.
Kada si se počeo baviti boćanjem i 
što te je na to motiviralo?

- Na jogove u Jadranovu počeo sam 
dolaziti sa svojim didom kao šestogo-
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treba. Tako da zaista imam maksimal-
no razumijevanje i potporu obitelji za 
bavljenje sportom.
Tko ti je najbolji prijatelj i čime se 
još baviš osim boćanjem i školom?

- Imam dosta prijatelja. Sretan sam 
da je u mom klubu „Svetom Jako-
vu” puno mladih dečki, njih svakako 
mogu istaknuti kao najbolje prijatelje 
s kojima stvarno uživam na boćalištu 
i izvan njega. Slobodno vrijeme najra-
đe s prijateljima provodim na malo-
nogometnom igralištu.
Jesi li zadovoljan tretmanom 
boćanja u svojoj sredini i što bi ti 
promijenio kad bi mogao?

- Definitivno boćanje ima jako loš 
tretman i to nezasluženo. Posebno u 
Gradu Crikvenici koja ima puno od-
ličnih mladih boćara, među kojima su 
čak i svjetski prvaci Leo Brnić i Ma-
rino Milićević. Kad bih mogao nešto 
napraviti, zapravo poželjeti za boća-
nje, bila bi to svakako boćarska dvo-
rana u Jadranovu. Poznato je da mi 
boćari iz Jadranova nemamo natkri-
veni jog i da za hladnijih ili kišovitih 
dana nemamo gdje trenirati, ali una-
toč tome postižemo odlične rezultate. 
Kad bi imali dvoranu bili bi nesum-
njivo još i bolji, a i još bi više mladih 
došlo u naš klub i u boćanje.
Kakvi su ti planovi za budućnost?

- Naravno uz uspješno školovanje, 
velika mi je želja da sa svojim prija-
teljima boćarima uspijemo napraviti 
još bolje rezultate s našim klubom. 
Možda da se za par godina plasiramo 
u 2. Hrvatsku ligu, a ja osobno da i u 
juniorskoj konkurenciji nastavim s 
dobrim rezultatima.

Mateo Načinović

Za najboljeg igrača Juniorske boćar-
ske lige PGŽ 2014./2015. proglašen je 
igrač „Vargona“ Mateo Načinović, na-
kon što je postigao najbolje rezultate u 
disciplinama bližanje i izbijanje u krug, 
brzinskom izbijanju i štafetnom izbija-
nju sa suigračem Darijem Juričićem. 
Njegov komentar na postignuto bio je 
kratak i jezgrovit: 

- Jako sam zadovoljan svojim igrama, 
puno treniram i nadao sam se dobrim 
rezultatima.
Tko te je prvi put doveo na jog i 
kada si i gdje koštao prvu boću?

- Na jog me po prvi puta doveo moj 
djed Mario, a prvu sam boću bacio na 
jogu u Čepiću gdje i sada živim.

Kako usklađuješ školu, treninge i 
utakmice? Kakav si đak?

- Preko tjedna boravim u učeničkom 
domu Sušak koji se nalazi blizu našeg 
Boćarskog doma na Podvežici tako da 
mogu svakodnevno trenirati. Ponekad i 
dva puta dnevno. Za sada uspijevam sve 
stići i solidan sam učenik.
Član si prve postave BK „Vargon“, 
kluba koji je trenutno lider 1. Hrvat-
ske boćarske lige, a uz to i reprezen-
tativac Hrvatske u juniorskom uzra-
stu. U čemu je tajna tvog uspjeha?

- Volim boćanje, volim trenirati i za-
lažem se na treninzima pa i rezultati ne 
izostaju.
Imaš li tremu prije nastupa? Koja ti 
je omiljena disciplina?

- Nemam je više kao prije, a najviše 
volim štafetno izbijanje.
Kako tvoja obitelj gleda na tvoje 
bavljenje boćanjem i daje li ti podrš-
ku? Tko ti je najbolji prijatelj?

- Obitelj mi je velika podrška, vole 
boćanje, a i moj mlađi  devetogodišnji 
brat Ivan bavi se boćanjem. Najbolji mi 
je prijatelj Matija Ezgeta, boćar „Stude-
ne“. Moj školski kolega.
Tko ti je uzor u boćanju?

- Moj boćarski uzor je Leo Brnić, su-
igrač iz „Vargona“.
Živiš u Rijeci. Kako gledaš na tre-
tman boćanja i što bi ti mijenjao ?

- Ljudi u Rijeci vole i prate boćanje, a 
što bih mijenjao – ne znam.
Čime se baviš u slobodno vrijeme 
kada ne boćaš?

- Družim se s prijateljima.
Kakvi su ti planovi za budućnost?

- Završiti školu, baviti se boćanjem, 
postati vrhunski igrač, reprezentativac
Hrvatske i nadam se medaljama sa 
svjetskih natjecanja.

Mateo Načinović rođen je 12. 
siječnja 1999. godine u Rijeci gdje 
sada pohađa Prometnu školu. Ro-
dom je iz istarskog mjesta Čepića 
nedaleko Buzeta gdje živi s obitelji 
kad završi školska godina.

Mateo Načinović

Najmlađa 
generacija 

jakovarskih 
boćara: Bepo 

Matetić, 
Borna 

Lončarević i 
Leon Brnić
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Nikol Marelja-Bošnjak

Nikol Marelja-Bošnjak

U ovosezonskom izdanju Juniorske
lige za najbolju igračicu proglašena je
Nikol Marelja-Bošnjak članica ekipe
„Čavle Škola boćanja”. Uz to Nikol je
postigla i najbolji rezultat u preciznom
izbijanju. Njezin komentar nastupa u
Juniorskoj ligi i  ostvarenih rezultata bio
je sljedeći:

- Jako sam zadovoljna svojim na-
pretkom u disciplini precizno izbijanje 
te svojim rezultatima u Juniorskoj ligi. 
Nadam se da je ovo tek početak i da će 
moj rad i trud biti uskoro ponovno vid-
ljiv i nagrađen.
Kako si se počela baviti boćanjem, 
što te je motiviralo?

- Gledajući tatu na našem boćalištu 
u Gradu Grobniku zainteresirala sam 
se za boćanje. Jednog dana pitala sam 
ga postoji li neki ženski klub u blizini te 
ujedno tako i saznala za svoje sadašnje
suigračice iz ŽBK „Čavle Škola boća-
nja”. Tata mi je prvi puta pokazao teh-
niku boćanja te sam svoju prvu boću, 
kako pokoštala tako i bacila, na jogu BK
„Frankopan”. No to mi nije bilo dosta, 
pa sam se 2010. godine prijavila za su-
djelovanje u prvom boćarskom kampu 
za mlade do 16 godine u Selcu gdje sam 
bila jedina djevojčica među 20 dječaka. 
To mi je još više pomoglo i podiglo sa-
mopouzdanje. Također, moram napo-
menuti, da sam u Selcu stekla pravu 
školu boćanja pod vodstvom trenera 
Čede Vukelića i Vjekoslava Matetića 
koji su uložili mnogo truda kako bi nas 
mlade poučili tajnama boćanja. Zanim-
ljivo je da sam u kampu upoznala dečke 
s kojima i danas igram - Karla Šabana, 
Alena Smirnova, Zvonimira Marasa, 
Lucijana Srdoča, Darija Juričića, Mari-
na Vrljića i druge.
Kako usklađuješ školu, treninge i 
utakmice? Kakva si učenica?

- Na moje veliko zadovoljstvo, a i za-
dovoljstvo mojih roditelja, cijelu osnov-
nu školu, a i sada prva dva razreda gi-
mnazije prolazim s odličnim uspjehom. 
Ponekad je naporno i teško, ali uvijek 
sam govorila ako nešto voliš i ako nešto 
želiš za to se vrijedi truditi i biti uporan. 
Kako tvoja obitelj gleda na tvoje 
bavljenje boćanjem i daje li ti 
podršku?

- Kao što sam i napomenula, tata je 

Nikol Marelja-Bošnjak rođena  
je 6. prosinca 1997. godine u Rijeci.
Učenica je trećeg razreda Prve su-
šačke hrvatske gimnazije u Rijeci -
opći smjer. Završila je i osnovnu 
glazbenu školu Ivana Matetića Ronj-
gova u Rijeci gdje je 6 godina svirala 
violinu, a  zadnju godinu i klavir.

sa mnom od početka u boćama. To mi 
puno znači jer je on voditelj, trener i 
sudac u boćama i zbog toga ima puno 
iskustva u poslu koji radi. Naravno da 
me obitelj podržava i sretni su za svaku 
moju medalju i uspjeh.
Tko ti je najbolja prijateljica u 
boćanju?

- Pa, što se tiče boćanja, nemam naj-
bolju prijateljicu iz razloga što sam sa 
svima u dobrom odnosu. Sretna sam 
što sam dio kluba „Čavle Škola boćanja” 
te što smo u ekipi sve mlade cure. Ta-
kođer i s igračima u ostalim klubovima 
sam u dobrom odnosu što je zapravo 
vrlo važno.
Oni koji prate žensko boćanje primje-
ćuju da je Nikol jedna mirna i samo-
zatajna osoba. No, isto tako zamje-
ćuju i tvoj stalni napredak. U čemu 
je tajna?

- Ha,ha ...  ne bih se složila da sam 
mirna i samozatajna, dapače vesela sam 
osoba razigranog karaktera. Naravno, 
tijekom igre dok sam u jogu pazim na 
igru i koncentrirana sam, pa se moja 

zaigranost možda ne primjećuje no to 
me drži uvijek nasmijanom u terenu i 
pomaže mi pri porazu.
Imaš li uzora u boćanju? Koja ti je 
omiljena disciplina?
- Nemam određenog uzora. Svaki bolji 
rezultat meni je uzor i dajem sve od sebe 
kako bih mu se približila te jednog dana 
možda i ja postala uzor mlađim boća-
ricama. Omiljena disciplina? Mislim da 
bi to bilo precizno izbijanje što se vidi 
i iz mojih rezultata i mojeg napretka. 
Volim tu disciplinu jer iziskuje puno 
koncentracije i najbitnije -  staloženosti 
i preciznosti, što mislim da posjedujem 
i da uz puno treninga mogu postići još 
bolje rezultate.
Kako gledaš na tretman boćanja u 
svojoj sredini i što bi mijenjala?

- Izgradnjom dvorane na Čavlima 
počeo je rad sa mladima koji se poka-
zao jako korisnim i pozitivnim. Imamo 
i stariju ekipu ŽBK Čavle. Općina Čavle 
nam uvelike pomaže u ostvarivanju na-
ših ciljeva. Zahvaljujući Klubu, prven-
stveno našem treneru Deanu Klariću 
ekipa napreduje iz dana u dan i zahval-
na sam mu na tome. Jedino što bih pro-
mijenila, voljela bih kada bi nam se pri-
družilo još mladih cura u Klubu.
Čime se još baviš u slobodno vrijeme?

- Pjevam u Pjevačkom zboru mladih 
„Josip Kaplan”, uživam u maškarama i 
plešem.
Svaki puta kada si u jogu uz boće no-
siš i cvijet u kosi? Je li to samo modni 
detalj ili ima nečeg još u tome? 

- Zanimljivo mi je kako ste vi prvi 
koji ste to primijetili. U početku je bio 
modni detalj no svoju prvu medalju 
osvojila sam dok mi je taj cvijet bio u 
kosi, te sam ga odlučila stavljati na sva-
ku nadolazeću utakmicu.
Kakvi su ti planovi za budućnost?

- Hm ... a to je teško pitanje. Škola mi 
je na prvom mjestu tako da mi je pri-
oritet završiti sada srednju školu te se 
upisati na željeni fakultet. A što se tiče 
boćanja, nadam se da ću uz nabrojane 
obaveze stići još više trenirati i postizati 
još bolje rezultate. Cilj mi je ulazak u re-
prezentaciju i medalja na nekom većem 
natjecanju!
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